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1.  Op pag. 12 staat: “Op 1 januari 2021 zijn de wegen buiten de bebouwde kom van het 

Hoogheemraadschap overgedragen aan de gemeente. Het traject daar naar toe vraagt 

extra inzet om risico’s zoveel mogelijk te beheersen.  En, om een soepele overdracht 

onder passende voorwaarden mogelijk te maken.” 

 

Vraag: is het mogelijk om deze wegen gefaseerd over meerdere jaren over te dragen 

aan de gemeente? 

 

antwoord  Het hoogheemraadschap streeft ernaar om in 2025 alle wegen overgedragen te hebben 

aan de gemeente. Het Hoogheemraadschap zal niet willen meewerken aan gefaseerde 

overdracht omdat dit hun organisatie zwaar belast. Ze wil immers in de 18 gemeenten 

waarin zij wegen beheerd komen tot een wegenoverdracht. Gefaseerd overdragen zou 

mogelijk zijn, maar leidt ook voor de gemeenten tot veel praktische bezwaren. Dit komt 

omdat de heffingen (wegenheffing HHNK en OZB gemeente), onderlinge afspraken, de 

organisatie en samenwerkingverbanden steeds aangepast moeten worden aan de nieuwe 

situatie. De aanpak is nu als volgt. We onderzoeken de haalbaarheid (businesscase) en 

maken goede afspraken over hoe we het areaal overdragen. Vervolgens vindt de 

bestuurlijke besluitvorming plaats. Na de besluitvorming volgt een overgangsperiode 

waarin noodzakelijke aanpassingen kunnen worden voorbereid en doorgevoerd 

(organisatie, contracten, begrotingen, etc. aanpassen). Daarna vindt de feitelijke 

overdracht plaats, waarna in één keer een duidelijke situatie ontstaat. 

 

 


